
Referat fra rigelvængets budgetmøde d. 11 september 2023 
 
1. Velkomst. 
16 lejemål deltog samt Kenneth Dietz fra Bo-vest og John Oxlade fra ejendomskontoret. 
 
2. Valg af dirigent og stemmetæller. 
Jan Jessen valgt som dirigent og  som stemmetæller 
 
3. Valg af referent . 
Helle blev valgt 
 
4. godkendelse af forretningsordenen . 
Forretningsordenen blev godkendt 
 
5. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende år. 
Kenneth gennemgik budgettet og forklarede huslejestigningen på 6,5 pct. 
Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 
 
6. Indkomne forslag. 
Der er ikke kommet nogle forslag 
 
7.evt. 
Der var snak om parkeringspladsen. 
- Bo-vest udfordre kommunerne ang. parkeringspladser og vi får opdatering når der sker noget. 
- der er ikke muligheder for at lave parkeringspladser ved ejendomskontoret. 
- årsagen til at vi ikke fik fælles molokker med andelsbolig foreningerne er at der ikke må være “penge “ 
mellem os og dem . 
- vi havde ikke andre muligheder for at placere molokkerne andre steder pga. rør og ledninger i jorden 
- når parkeringspladserne en dag skal tegnes op, skal det være med fuld opstregning. 
- alle skraldestativer bliver afhentet sidst på måneden. 
- mad og pap container ved fælleshuset fjerne hurtigst muligt. 
 
Helle Staur 
 




